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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Slovinky, konaného dňa 26.04.2023 

v Slovinkách. 

 

Prítomní: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Neprítomní: Ing. arch. Matej Ferenc, Ing. Peter Oeser, Bc. Gabriela Kopnická, MBA, z toho 

ospravedlnení: Ing. arch. Matej Ferenc, Ing. Peter Oeser, Bc. Gabriela Kopnická, MBA 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

1.  Otvorenie 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Slovinky otvorila o 16:02 hod. starostka obce 

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce privítala všetkých prítomných a konštatovala, že 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva je zvolané v súlade so zák. SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Zasadnutia sa zúčastnili štyria poslanci z 

celkového počtu sedem a je uznášaniaschopné. 

 

2.  Schválenie programu rokovania 

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce predložila návrh programu rokovania obecného 

zastupiteľstva podľa pozvánky. Podľa § 12 ods. 4 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení sa 

návrh programu rokovania oznamuje a zverejňuje na úradnej tabuli aspoň tri dni  

pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. Návrh programu následne predložila poslancom 

Obecného zastupiteľstva na schválenie.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

D.   S ch v a ľ u j e  

Program rokovania obecného zastupiteľstva 

1   Otvorenie zasadnutia  

2   Schválenie programu zasadnutia   

3   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

4   Voľba návrhovej komisie  

5   Kontrola plnenia prijatých uznesení   

6   Pripomienky občanov  

7   Dohoda o použití súkromného motorového vozidla podľa zákona č. 283/2002 Z. z. 

     o cestovných náhradách  

8   Opätovná žiadosť o preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostky obce v súvislosti 

     s ukončením funkčného obdobia 2018 - 2022  

9   Ponuka audítorských služieb 

10  Správa o výsledku kontroly 

11  Informácia o zmene Organizačného poriadku  

12  Rozpočtové opatrenie  

13  Interpelácia poslancov  

14  Rôzne  

15  Diskusia  

16  Záver  

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní 3 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 
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3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce určila za zapisovateľku zápisnice pani Luciu Frycovú  

a za overovateľov zápisnice pána Petra Ďorka a pána Petra Zavadu. 

 

4.  Voľba návrhovej komisie 

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce navrhla za člena návrhovej komisie pána   

Mgr. Patrika Stajska.  

Rozprava: bez pripomienok a návrhov. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách  

I.  V o l í 

člena návrhovej komisie Mgr. Patrika Stajska 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

5.  Kontrola plnenia prijatých uznesení  

Starostka obce predložila poslancom obecného zastupiteľstva dôvodovú správu. V zmysle § 18 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a na základe 

uznesenia č. IX/92/2015 je ako stály bod rokovania obecného zastupiteľstva predkladaná 

„Správa o plnení prijatých uznesení“. 

Rozprava: bez pripomienok a návrhov. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A. Berie na vedomie 

Informáciu o kontrole plnenia prijatých uznesení. 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

 

6.  Pripomienky občanov 

Rozprava 

Pán Jozef Chudiak si žiadal odpoveď na situáciu ohľadom chodníka, ktorý je medzi pani 

Lahetovou   a pánom Chudiakom a parkovaním áut pri jeho dome.  

 Mgr. Mária Kopnická, starostka obce poukázala na to, že k danej situácii sa nemôže 

vyjadriť, pretože pán Chudiak na stretnutí, ktoré bolo na Obecnom úrade v Slovinkách k tejto 

problematike sa postavil a odišiel zo stretnutia. Svoj odchod odôvodnil slovami, že na to „nemal 

nervy“ a  nečakal na žiadnu odpoveď.   

Pán Jozef Chudiak povedal, že „nebude čakať a všetko si zoberie na vlastnú zodpovednosť 

a k zmieru ani nedôjde“. 

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce uviedla, že pán Chudiak sa na pojednávaní vyjadril, že 

to bude riešiť ináč. Pani starostka skonštatovala, že k zmieru nedošlo a  pánovi Chudiakovi  

napíše odpoveď nakoľko odišiel zo stretnutia. 

Pán Jozef Chudiak povedal, že sa dozvedel, že máme prednostku obce a pýta sa poslancov, 

kto ju zvolil. Poukázal na obdobie z minulosti, keď prednosta nebol a zrazu je na obci 

a povedal, že je to veľká hanba na našu obec.  
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Mgr. Mária Kopnická, starostka obce vysvetlila k danej otázke, že ona je za to zodpovedná 

a usúdila, že prednostku potrebuje a má kompetenciu ju vymenovať. 

Mgr. Slávka Michňová reagovala na slová pána Chudiaka a oponuje  tým, že je rada, že máme 

pani prednostku a dokonca, že je to osoba pani Ing. Grisákovej. Podotkla, že sa „na obci robí, 

veľa vecí sa posunulo dopredu a dať niekoho do funkcie a vidieť za ním prácu a nazývať to 

hanbou, to snáď nemyslíte vážne“. 

Mgr. Slávka Michňová opakovane žiadala od hlavného kontrolóra informáciu k vyhodnoteniu 

pripomienok. Upozornila, že k dnešnému dňu nedostala odpoveď. 

JUDr. Ing. Stanislav Kandrik, LL.M prisľúbil, že Mgr. Slávke Mmichňovej predloží  

písomnú odpoveď. 

Mgr. Slávka Michňová sa informovala o spôsobe a možnostiach uskladnenia bio odpadu  

v obci, pretože veľa separuje a prichádza letná sezóna, kosí sa, bude toho odpadu viac  a ako 

má s ním nakladať. 

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce uviedla, že v každej domácnosti by mali byť 

kompostéry, zároveň uviedla, že je možnosť objednať ďalšie kompostéry.   

Mgr. Slávka Michňová odpovedala, že bio odpad na pozemku mať nebude, lebo by ho 

nevedela využiť, pretože nič nepestuje.  Vyprodukovaný bio odpad odnáša do hnedých 

kontajnerov pri Materskej škole. Podotkla, že v týchto kontajneroch sa nachádza aj komunálny 

odpad a zároveň uviedla,že niekedy hnedé kontajnery boli po obci.   

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce uviedla, že máme  v obci malú obecnú  kompostáreň, 

ktorú by bolo načase sprevádzkovať. 

Mgr. Slávka Michňová sa informovala ohľadom možnosti kanalizácie v obci, ktorú 

prezentovala  bývala pani starostka na obecnom zastupiteľstve asi pred piatimi rokmi.  

Pán Peter Zavada informoval, že je rozpracovaný projekt kanalizácie obce. V súčasnosti je 

vypracovaná projektová dokumentácia na územné konanie. Poukázal na skutočnosť, že 

kanalizácia obce by mala byť napojená na zberač v Krompachoch. Je potrebné najprv vyriešiť 

privádzač do Krompách k jestvujúcej kanalizácii pri nemocnici. 

Samotná realizácia tejto stavby je možná v časovom horizonte cca 3 až 6 týždňov od hranice 

obce až po zberač  pri nemocnici. Pri predpokladanej realizácii vysokotlakového potrubia nie 

je potrebný výkop kanálov a náklady na realizáciu sú nižšie cca o 50 %. 

Pán Jozef Chudiak a pán Peter Ďorko diskutovali ohľadom chodníka pri dome pána 

Chudiaka a  na vyjadrenie pána Chudiaka, že ,,hanba“, Pán Ďorko uviedol, že je potrebné zistiť 

skutočný stav až potom kritizovať. 

Mgr. Slávka Michňová pozitívne zhodnotila opravu chodníka pri fare, ktorý je veľmi pekne 

urobený a chlapci skutočne zanechali peknú prácu. Je to zásluhou obecného úradu 

a pracovníkov a takisto pani Ing. Grisákovej, že sa naprávajú staré veci a uviedla aj 

požiadavku  opraviť chodník pri Nižnom cintoríne. 

Pán Jozef Mihalčin sa informoval, či je k dispozícii projektová dokumentácia na kanalizáciu 

cca z konca 90. rokov Zaujímal sa o trasovanie a či budú prečerpávacie nádrže, alebo či to bude 

bez nádrži. 

Pán Peter Zavada uviedol, že projekt z uvedenej doby už nie je aktuálny 

 a pravdepodobne budú musieť byť prečerpávacie nádrže kvôli výškovým rozdielom v obci. 

Pán Zavada ešte podotkol, že od SPP je pre obec  veľmi dobre vypracovaný dokument, ktorý 

poslúži a  bude využitý aj do budúcna, kde je komplexne zakreslená celá obec čo sa týka 

plynofikácie.   

 

7. Dohoda o použití súkromného motorového vozidla podľa zákona č. 283/2002 Z. z. 

o cestovných náhradách   

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce predložila na schválenie návrh Dohody o použití 

súkromného motorového vozidla, ktorá bude uzatvorená podľa § 7 zákona č. 283/2002 Z. z. 
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o cestovných náhradách v znení neskorších predpisov (ďalej len „dohoda“). Predmetom 

dohody je používanie súkromného motorového vozidla starostky obce (ďalej len „súkromné 

vozidlo“) na pracovné (služobné) cesty.  

Z uvedenej dohody starostke obce nevyplývajú žiadne benefity a úhrada dodatočných 

nákladov, spojených s prevádzkou súkromného vozidla, napr. poistné plnenie, STK, 

atď. Prípadné škody na majetku hradí starostka ako majiteľka súkromného vozidla.  

Uzatvorením dohody v súvislosti s používaním súkromného vozidla nevzniknú obci Slovinky 

ďalšie náklady. Porovnaním skutočnej spotreby oboch vozidiel (motorového vozidla  

vo vlastníctve obce Slovinky a súkromného vozidla) sa pri používaní súkromného motorového 

vozidla znížia náklady na PHM o 1,83 Eur/100 km. Ostatné režijné náklady hradí majiteľka 

súkromného motorového vozidla, budú teda vo výške 0 Eur.  

 

Rozprava 
V rozprave boli prebraté veci ohľadom režijných nákladov ako sú napr. služby servisu, nákup 

pneumatík, prezutie pneumatík, úspora energie, technický stav vozidla, jazdenie s vozidlom, 

používanie rýchlosti, zneužívanie a zarobenie na pohonných hmotách na vlastné účely, 

pohodlnosť vozidla, odkontrolovanie náhrad za pohonné hmoty, zdokladovanie služobných 

ciest. 

 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesení: 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách na svojom zasadnutí dňa 26.04.2023 prerokovalo návrh 

Dohody o použití súkromného motorového vozidla, uzatvorenej podľa § 7 zákona  

č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách v znení neskorších predpisov.   

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

D. S ch v a ľ u j e  

Dohodu o použití súkromného motorového vozidla, uzatvorenej podľa § 7 zákona  

č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách v znení neskorších predpisov. 
 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

K. P o v e r u j e 
Zástupcu starostky obce Petra Zavadu uzatvorením Dohody o použití súkromného motorového 

vozidla, uzatvorenej podľa § 7 zákona č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách v znení 

neskorších predpisov. 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

8. Opätovná žiadosť o preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostky obce v súvislosti  

s ukončením funkčného obdobia 2018 – 2022 

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce predložila návrh materiálu. V zmysle ustanovenia § 2 ods. 

2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí  

a primátorov miest v znení neskorších predpisov starostovi počas výkonu funkcie patrí 

dovolenka v rozsahu podľa osobitného predpisu alebo v rozsahu podľa kolektívnej zmluvy, 

ktorá je záväzná pre obec ako zamestnávateľa alebo kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa. 

Náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku možno starostovi poskytnúť, len ak 
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1) vznikol nárok na dovolenku 

2) nemohol vyčerpať dovolenku ani do konca budúceho kalendárneho roku 

3) ak o tom rozhodlo obecné zastupiteľstvo. 

Zákon vyžaduje splnenie všetkých vyššie uvedených podmienok súčasne, absencia jednej  

z nich by mala za následok nemožnosť preplatenia dovolenky. 

Pre možnosť preplatenia nevyčerpanej dovolenky starostu sa vyžaduje teda aj rozhodnutie 

zastupiteľstva, pričom sa toto rozhodnutie prijíma formou uznesenia, ktoré musí byť schválené 

nadpolovičnou väčšinou poslancov prítomných na zasadnutí uznášaniaschopného 

zastupiteľstva, tak ako to predpokladá, resp. vyžaduje ust. § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. Materiál predkladaný k návrhu uznesenia vrátane dôvodovej správy by 

mal obsahovať dôvod, pre ktorý starosta/primátor nemohol dočerpať svoju dovolenku ani do 

konca nasledujúceho kalendárneho roka. 

Bývalá starostka obce Slovinky v „Opätovnej žiadosti o preplatenie nevyčerpanej dovolenky 

starostky obce v súvislosti s ukončením funkčného obdobia 2018 – 2022“ uviedla dôvod 

nevyčerpania dovolenky v rámci predchádzajúceho funkčného obdobia najmä „pracovné 

vyťaženie a prípravu mnohých, pre obec zásadných a finančne významných projektov, ktoré si 

vyžadovali úplnú osobnú angažovanosť“. Za predchádzajúce volebné obdobie bol počas celého 

volebného obdobia poverený zastupovaním starostky Bc. Jozef Mnich, ktorý počas 

neprítomnosti starostku zastupoval. Z uvedeného dôvodu nebol dôvod na nevyčerpanie 

dovolenky. Bývalá starostka obce Slovinky nezvolala ustanovujúce zasadnutie obecného 

zastupiteľstva v lehote do 28. novembra 2022 bez udania dôvodu a pri ukončení funkčného 

obdobia dňa 13. decembra 2022 protokolárne neodovzdala žiadnu agendu. Žiadosť 

o preplatenie nevyčerpanej dovolenky bola zaradená do programu Obecného zastupiteľstva 

v Slovinkách dňa 29.12.2022, starostka obce v zmysle § 13 ods. 6 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov pozastavila výkon uznesenia č. IX/103/2022 

zo dňa 29.12.2022, pretože sa domnievala, že jeho schválenie je pre obec zjavne nevýhodné. 

Obecné zastupiteľstvo nepožiadalo o potvrdenie pozastaveného uznesenia podľa § 13 ods. 8 

zákona o obecnom zriadení. V opätovnej žiadosti o preplatenie nevyčerpanej dovolenky bývalá 

starostka uviedla, že „súčasná právna úprava termín na podanie žiadosti o preplatenie 

nevyčerpanej dovolenky starostom, resp. primátorom neupravuje“. O preplatení nevyčerpanej 

dovolenky starostu, resp. primátora rozhoduje obecné zastupiteľstvo. 

 

Rozprava 

V rozprave poslanci uviedli stanovisko k predloženému materiálu. Každý z prítomných 

poslancov sa vyjadril, že nezmenil svoj názor ohľadom preplatenia dovolenky bývalej starostky 

obce. 

 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách na svojom zasadnutí dňa 26.04.2023 prerokovalo 

Opätovnú žiadosť o preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostky obce v súvislosti 

s ukončením funkčného obdobia 2018 – 2022. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

C.  S ú h l a s í  

s preplatením nevyčerpanej dovolenky starostky obce v súvislosti s ukončením funkčného 

obdobia 2018 – 2022 

 

Hlasovanie - za: 2, proti: 1, zdržal sa: 0, nehlasoval: 1 

Za: Jozef Hudec, Mgr. Patrik Stajsko 

Proti: Peter Ďorko 
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Nehlasoval: Peter Zavada 

Hlasovaním nebolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh nebol prijatý. 

 

9. Ponuka audítorských služieb 

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce predložila návrh materiálu. V Dôvodovej správe sa 

uvádza: Štatutárny audit je v národnom legislatívnom rámci - zákon č. 423/2015 Z. z.  

o štatutárnom audite a o zmene a doplnení zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení 

neskorších predpisov (ďalej len „zákon o audite“), definovaný ako overovanie individuálnej 

účtovnej závierky alebo konsolidovanej účtovnej závierky a overovanie individuálnej výročnej 

správy alebo konsolidovanej výročnej správy. Audit je významným nástrojom uistenia o kvalite 

dát poskytovaných samosprávou a preto vzájomná komunikácia a pochopenie medzi 

samosprávou a audítorom môže proces auditu značne zjednodušiť. Audit slúži na overenie, či 

údaje v účtovnej závierke podávajú verný a poctivý obraz predmetu účtovníctva a finančnej 

situácie účtovnej jednotky a či výročná správa je v súlade s účtovnou závierkou 

Obec Slovinky každoročne na základe Zmluvy o poskytovaní audítorských služieb 

s dodávateľom AV Audit, s. r. o., Karpatská 2448/16, Spišská Nová Ves zabezpečila 

1. audit individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej k 31.12. 

predchádzajúceho roka v súlade so zákonom o audite a ostatnými právnymi normami 

2. overenie súladu výročnej správy zostavenej podľa § 20 zákona č. 431/2002 Zb. v platnom 

znení s auditovanou účtovnou závierkou. 

Spoločnosť MI Audit s.r.o., 17. novembra 1535/14, Stará Ľubovňa preložila Obci Slovinky 

„Ponuku  audítorských služieb“. Ponuka je uvedená v plnom rozsahu vo Vlastnom materiáli. 

S ohľadom na skutočnosť, že v pomerne krátkom časovom úseku došlo k zmene starostky obce 

a 30. apríla 2023 končí pracovný pomer ekonómky, odporúča sa vykonanie auditu. 

Nastavenie nových procesov sa odporúča z dôvodu, že nezávislá spoločnosť potvrdí správnosť 

účtovných procesov v predchádzajúcom období a pre nasledujúce obdobie nastaví  nové 

procesy.  

 

Rozprava 

V rozprave bol predložený návrh na predloženie ponuky viacerými audítorskými službami. 

Bola podaná informácia, že v prípade získania ďalších ponúk by bolo potrebné osloviť viaceré 

spoločnosti, ktorých je málo a vykonanie auditu by sa tým oddialilo. Návrh bol prerokovaný aj 

príslušnou komisiou, ktorá   odporúča obecnému zastupiteľstvu tento audit schváliť.  

 

Člen návrhovej komisie  prečítal návrh uznesení: 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách na svojom zasadnutí dňa 26.04.2023 prerokovalo „Ponuku 

audítorských služieb.   

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A. Berie na vedomie  

ponuku audítorských služieb 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

C. S ú h l a s í  
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s uzatvorením Zmluvy na vykonanie audítorských služieb v rozsahu podľa ponuky spoločnosti 

MI Audit s.r.o., 17. novembra 1535/14, Stará Ľubovňa  
 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

10. Správa o výsledku kontroly 

JUDr. Ing. Stanislav Kandrik, hlavný kontrolór predložil poslancom OZ dôvodovú správu.  

V zmysle ust. § 18f ods. 1 písm. h/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, predkladá hlavný kontrolór Obecnému zastupiteľstvu v Slovinkách 

správu o výsledku vykonaných kontrol. 

Hlavný kontrolór postupuje pri výkone kontrolnej činnosti v súlade s ustanoveniami zákona  

o obecnom zriadení, zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov.  Viď príloha č. 1. 

 

Rozprava: bez pripomienok 

 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesení: 
Obecnému zastupiteľstvu v Slovinkách na svojom zasadnutí dňa 26.04.2023 predložil hlavný 

kontrolór správu o výsledku vykonaných kontrol. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A. Berie na vedomie  

správu o výsledku kontroly 1/2023 
 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A. Berie na vedomie  

správu o výsledku kontroly 4/2023 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

   

11. Informácia o zmene Organizačného poriadku 

Starostka obce predložila zastupiteľstvu Dôvodovú správu: „Starosta podľa § 13 ods. 4 písmeno 

d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vydáva pracovný 

poriadok, organizačný poriadok obecného úradu a poriadok odmeňovania zamestnancov obce. 

V súlade s uvedeným ustanovením starostka informuje Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách  

o vydaní a zmenách organizačného poriadku Obecného úradu v Slovinkách. 

Organizačný poriadok vrátane organizačnej štruktúry je zverejnený na adrese 

https://www.obecslovinky.sk/obec-24/samosprava/obecny-urad/organizacny-poriadok-

obecneho-uradu/?ftresult_menu=organiza%C4%8Dn%C3%BD+poriadok 

https://www.obecslovinky.sk/e_download.php?file=data/editor/85sk_1.pdf&original=organiz

a%C4%8Dn%C3%A1%20%C5%A1trukt%C3%BAra.pdf „ 

 

https://www.obecslovinky.sk/obec-24/samosprava/obecny-urad/organizacny-poriadok-obecneho-uradu/?ftresult_menu=organiza%C4%8Dn%C3%BD+poriadok
https://www.obecslovinky.sk/obec-24/samosprava/obecny-urad/organizacny-poriadok-obecneho-uradu/?ftresult_menu=organiza%C4%8Dn%C3%BD+poriadok
https://www.obecslovinky.sk/e_download.php?file=data/editor/85sk_1.pdf&original=organiza%C4%8Dn%C3%A1%20%C5%A1trukt%C3%BAra.pdf
https://www.obecslovinky.sk/e_download.php?file=data/editor/85sk_1.pdf&original=organiza%C4%8Dn%C3%A1%20%C5%A1trukt%C3%BAra.pdf
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Rozprava: bez návrhov a pripomienok. 

 

 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách na svojom zasadnutí dňa 26.04.2023 prerokovalo 

Informáciu o zmene Organizačného poriadku obce Slovinky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A. Berie na vedomie  

informáciu o zmene Organizačného poriadku 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Informácia bola prijatá. 
 

12. Rozpočtové opatrenia 

Ing. Anna Krajňáková, ekonómka obecného úradu v Slovinkách predložila Návrhy 

rozpočtových opatrení č. 1 – 5. 

Rozprava: bez pripomienok. 

 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesení: 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách na svojom zasadnutí dňa 26.04.2023 prerokovalo Návrhy 

rozpočtových opatrení č. 1 - 5. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A. Berie na vedomie  

rozpočtové opatrenie starostky obce č. 1/2023 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A. Berie na vedomie  

rozpočtové opatrenie starostky obce č. 2/2023 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A. Berie na vedomie  

rozpočtové opatrenie starostky obce č. 3/2023 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 
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D.  S ch v a ľ u j e 

rozpočtové opatrenie č. 4/2023 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

D.  S ch v a ľ u j e 

rozpočtové opatrenie č. 5/2023 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

13. Interpelácia poslancov 

Poslanci nepredložili žiadnu interpeláciu. 

 

 14. Rôzne 

V tomto bode programu bol zaradený Návrh na schválenie dotácií z rozpočtu obce Slovinky na 

rok 2023.  

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce v súlade s článkom 6 bod 8  Rokovacieho poriadku 

Obecného zastupiteľstva v Slovinkách dala hlasovať za zaradenie tohto materiálu na rokovanie. 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

Ing. Anna Krajňáková predložila dôvodovú správu návrhu. Žiadosti jednotlivých subjektov 

o dotácie z rozpočtu obce boli predložené na rokovanie komisii pre financovanie, podnikanie, 

rozpočet, nakladanie s majetkom obce a Eurofondy v súlade s VZN č. 1/2012. Stanovisko  

komisie k návrhu na poskytnutie dotácií predložil predseda komisie Peter Zavada.  

Rozprava: V rozprave vystúpili všetci poslanci a vyjadrili súhlas s čiastočnou úpravou výšky 

dotácií. 

 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesení: 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách na svojom zasadnutí dňa 26.04.2023 prerokovalo Návrh 

na schválenie dotácií z rozpočtu obce na rok 2023. 

 

Bod rokovania Obecného zastupiteľstva v Slovinkách „Návrh na schválenie dotácii z rozpočtu 

obce Slovinky na rok 2023“. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

D.  S ch v a ľ u j e 
Dotáciu pre Banícky cech vo výške        3 000 Eur 

Dotáciu pre Pravoslávnu cirkevnú obec v Slovinkách vo výške    2 000 Eur  

Dotáciu pre Gréckokatolícku cirkev farnosť Slovinky vo výške    3 000 Eur 

Dotáciu pre Obecný športový klub Slovinky vo výške   13 350 Eur  

- v tom: Taebo             300 Eur 

Šachisti             500 Eur 

Kynológovia             800 Eur 
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Futbalový klub       10 000 Eur 

Fight Skull Club         1 750 Eur. 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 
 

E.  Ž i a d a 

starostku obce vypracovať zmluvy o poskytnutí dotácií s Baníckym cechom, Pravoslávnou 

cirkevnou obcou v Slovinkách, Gréckokatolíckou cirkvou farnosť Slovinky a Obecným 

športovým klubom Slovinky a zverejniť tieto zmluvy. 

 

Hlasovanie - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

Za: Peter Ďorko, Jozef Hudec, Peter Zavada, Mgr. Patrik Stajsko 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 
 

15. Diskusia 

Poslanec Peter Ďorko poukázal na nevyužité priestory a budovy vo vlastníctve obce, ktoré by 

mohli využívať rôzne organizácie v obci, ktoré poskytujú napríklad verejnoprospešné služby, 

napríklad posilňovňa, požiarna zbrojnica a iné .  Taktiež podal informáciu o orezávaní konárov 

okolo potoka, stave kanála pri pánovi Karasovi a o nedokončenom kompostovisku.  

Mgr. Mária Kopnická, starostka obce informovala o personálnych zmenách na obecnom 

úrade a oboznámila prítomných o kultúrnych, spoločenských a športových aktivitách, 

poukázala na znečisťovanie životného  prostredia a na skládky v obci. Požiadala občanov, aby 

dbali na poriadok v obci a informovala o práci obecného úradu a sociálneho podniku. 

Mgr. Slávka Michňová požiadala o informáciu ohľadom kontajnerov na obecnom úrade 

a službách  sociálneho podniku. 

Pán Jozef Hudec informoval o bio skládke na ihrisku, kde skladujú pokosenú trávu z ihriska. 

 

16. Záver 

Na záver pani starostka všetkým poďakovala za prítomnosť. 

Začiatok rokovania obecného zastupiteľstva:     16:02 hod.  

Ukončenie rokovania obecného zastupiteľstva: 18:24 hod.  

 

 

Zapísala: Lucia Frycová 

V Slovinkách, dňa: 26.04.2023 

Overovatelia: Peter Zavada, Peter Ďorko 

 


